
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 641

Hvad kan ministeren oplyse om omfanget kæledyr, som er anbragt på internater som føl-

ge af, at deres ejer er langtidsindlagte på grund af psykisk sygdom eller i fængsel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2018-19
MOF Alm.del -  Spørgsmål 641

Offentligt


